
ZÁPIS 4. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSVA MĚSTYSE PANENSKÝ TÝNEC  

konaného dne  20.8. 2013 v zasedací místnosti úřadu městyse od 18 hodin 

Přítomni zastupitelé: Bárta, Čížková, Čížek, Buk, Ohem, Šubrtová 

Nepřítomni: Henzl, Vejražka, Pecinka 

Počet přítomných zastupitelů městyse: 6, zastupitelstvo je usnášeníschopné . 

Pořad jednání : 

1. Kontrola plnění usnesení zastupitelstva  

2. Informace předsedy školské rady, předsedy kontrolního výboru z jejich činnosti za 1. pololetí roku     

2013 

3. Projednání a schválení zřizovací listiny příspěvkové organizace MŠ Panenský Týnec. 

4. Projednání přípravy podkladů k zamýšlené akci zateplení MŠ v roce 2014 

4. Rozpočtové změny 

5. Vyřizování stížností od občanů 

6. Různé 

Hlasování –pro  6, proti 0, zdržel  0 

Zapisovatel:  Čížek      Ověřovatelé zápisu:  Ohem, Šubrtová 

Předseda návrhové komise: Čížková          Navrhovatelé: Buk 

Hlasování - pro 6, proti 0, zdržel  0    Návrh přijat. 

 

1. Předseda KV nemá žádných připomínek k usnesení 3/2013. 

 

2. Předseda KV informoval o kontrolách provedených KV v 1. pol. 2013.  

 

Dne 6. 2. 2013 proběhla podle plánu činnosti kontrolního výboru kontrola čerpání dotací 

poskytnutých městysem pro ZŠ a kontrola čerpání dotací poskytnutých městysem pro MŠ. 

Kontrolováno bylo hospodaření za kalendářní rok 2012. Paní hospodářka Bc. Lucie 

Šebková předložila ke kontrole knihu přijatých faktur, knihu vystavených faktur a evidenci 

přijatých dokladů – pokladna. Při kontrole nebyly shledány žádné nesrovnalosti ani 

nedostatky. Stejné dokumenty předložila paní Golhamerová v MŠ, kde nebyly shledány žádné 

nesrovnalosti ani nedostatky.  Základní škola investuje ve prospěch moderního vzdělání a 

zlepšení prostředí pro žáky – interaktivní tabule, družina atd. Prostředky získané 

mimoškolními akcemi (ples, slavnost atd.) byly takto zpětně investovány. Mimořádné výdaje 

čerpané z rezervního fondu schvalovali zastupitelé.  Na základní škole bychom pouze 



upozornili na poměrně vysoké částky vynaložené celkem pravidelně na opravu plynového 

kotle. Situace řešena s panem školníkem. KV bude tento problém nadále sledovat. Mateřská 

školka se také snaží zlepšovat prostředí pro děti. Oprava šaten – nové lino cca 27 000,-. Paní  

ředitelka a personál provedli členy komise MŠ. Upozornily na nutnost rekonstrukce částí 

budovy – zatékání atd. Dále informovali o záměru pořídit nový nábytek, který by lépe 

vyhovoval potřebám MŠ.  

Další kontrolou byla kontrola dodržování  Obecně závazné vyhlášky č. 1/2011, o místním 

poplatku ze psů v roce 2013. Kontrolní komise ve složení Bc. Jiří Čížek jako předseda a Bc. 

Lucie Šubrtová jako člen KV provedla kontrolu dodržování Obecně závazné vyhlášky č. 1/2011 

o místním poplatku ze psů v Městysi Panenský Týnec.  

Termín splatnosti poplatku byl 31.3. 2013. Někteří občané ale platí až v květnu. V současné 

době nebyly shledány žádné nedostatky. Díky paní účetní Slanařové, která dlužníka po 

termínu splatnosti upozorní, jsou poplatky za všechny přihlášené psy zaplaceny. Poplatky za 

psy se účtují na položku 1341. V roce 2013 bylo vybráno 8500,- Kč. Tato částka souhlasí 

s položkou 1341  na výpisu z účetnictví, který je přílohou zápisu. 

 

 

3. Projednání a schválení zřizovací listiny příspěvkové organizace MŠ Panenský Týnec. 

Místostarostka informovala o nutnosti přijetí nové zřizovací listiny MŠ. Kontrola ČŠI 

upozornila na nesprávnost stávající zřizovací listiny – provoz jídelny. Místostarostka připravila 

po konzultacích s ČŠI novou.  

Hlasování - pro 6, proti 0, zdržel  0    Návrh přijat. 

 

4. Projednání přípravy podkladů k zamýšlené akci zateplení MŠ v roce 2014.  

Informace starosty o dotaci, ze které by byla akce hrazena. Nutnost pořízení nového 

energetického auditu. Cena cca 25 000,-. Srovnání více nabídek. Cena je poměrně vysoká 

důsledkem nové legislativy, původní audit z roku 2010 nelze použít. Místostarostka podala 

doplňující informace. Žádost podat do listopadu. Diskuse. 

Hlasování - pro 6, proti 0, zdržel  0    Návrh přijat. 

 

5. Rozpočtové změny – zastupitelé hlasovali o RZ. Podrobněji uvedé v usnesení. 

Hlasování - pro 6, proti 0, zdržel  0    Návrh přijat. 

 

6. Žádost ředitelky ZŠ o převedení částky 131 089 Kč na vymalování budovy školy z rezervního 

fondu na provozní účet základní školy. 

Hlasování - pro 6, proti 0, zdržel  0    Návrh přijat. 

 

7. projednání žádosti ředitelky ZŠ Panenský Týnec o schválení výjimky z počtu žáků na školní 

rok 2013/2014 -  diskuse 

Hlasování - pro 6, proti 0, zdržel  0    Návrh přijat. 

 

8. Žádost starosty Sokola o finanční příspěvek na pořádání společenské kulturní akce 31. 8. 

2013 částkou 9000,- Kč. Prostředky budou použity na úhradu živé hudby. Starosta poukázal 

na problémy Sokola (obec poskytla 25000 Kč na rekonstrukci střechy přístavku- sokolové 

dosud nepoužili). Diskuse. Místostarostka navrhla příspěvek 5000,-. Pan Ohem navrhl 



poskytnout plnou částku. Zastupitelé souhlasí s plnou částkou za určitých podmínek, které 

formuluje starosta. 

Hlasování - pro 6, proti 0, zdržel  0    Návrh přijat. 

 

9. Zastupitelé rozhodli o záměru pronájmu pozemku 422 – orné půdy. Bude vyvěšeno.  

Hlasování - pro 6, proti 0, zdržel  0    Návrh přijat.  

Dále starosta informoval pozemcích obce v katastrech jiných obcí, dále informoval o 

problémech stavebníků ohledně pozemků. Cesty atd. 

 

10. Informace o problémech, které způsobila nehoda na silnici l/7. Poničené krajnice, kolaps 

dopravy v obci atd. Starosta žádá dotčené orgány o vhodnější zajištění dopravy během 

mimořádných akcí. Diskuse  

11. Informace o pracovním místu – 1,1 pr. úvazku, které musíme vytvořit na základě dotace.    

Hlasování o vytvoření místa - pro 6, proti 0, zdržel  0    Návrh přijat. 

 

12. Ostatní – diskuse o obecních bytech, nová okna v bytech na středisku, propagační materiál 

obce atd.  Auto pro hasiče zatím nebude. Informace o knize s dětskými obrázky – zaplatili 

jsme zálohu, ale nic se neděje. Stížnosti na psí exkrementy v prostorách parku. Návštěva 

z Horoměřic – hrob Benedikta Roezla. Plán zpevnění komunikace u nových domů pod 

dětským hřištěm asfaltovou drtí.  

 

13. Předsedkyně NK Čížková přečetla usnesení. 
 

Hlasování - pro 6, proti 0, zdržel  0    Návrh přijat. 
 

 

 

 
Zapisovatel:  Čížek                                                                   Ověřovatelé zápisu:     Ohem,    Šubrtová 

 


